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INTERPELACJA

Zwracam się z uprzejmą prośbą o uwzględnienie w planach inwestycyjnych Gminy Kórnik 
budowy przystanków autobusowych po obu stronach ulicy w okolicy ul. Bieszczadzkiej 
w Radzewie, w ramach realizacji pierwszego etapu dokumentacji budowy ścieżki pieszo-rowerowej 
z Radzewa do Czmonia.

Zgodnie z wstępnymi rozmowami, w ramach tej inwestycji planowane jest powstanie 
przystanku autobusowego. Jednak w obecnym kształcie przewidziano go jedynie po jednej stronie 
ulicy, co nie zapewnia pełnej obsługi pasażerów. Dla zagwarantowania bezpieczeństwa 
i funkcjonalności komunikacji publicznej konieczne jest zaprojektowanie przystanków po obu 
stronach ulicy oraz budowa oświetlonego przejścia dla pieszych. Takie rozwiązanie umożliwi 
mieszkańcom bezpieczne korzystanie z transportu publicznego.

Konieczność budowy peronów przystankowych oraz realizacji tego zadania na drodze 
powiatowej została wskazana przez Wicestarostę Poznańskiego, Pana Tomasza Lubińskiego, 
w korespondencji do mnie z dnia 29.11.2024 r., która została została wysłana również do Pana 
Burmistrza. Cytuję fragment jego stanowiska:
"rekomenduję podjęcie działań inwestycyjnych przez zarządcę drogi, zmierzających do poszerzenia 
pasa drogowego i budowy peronów. Powyższe wymaga ujęcia przedmiotowego zadania 
w projekcie budżetu powiatu poznańskiego. Jednocześnie podkreślam, iż z uwagi na ograniczone 
możliwości finansowe powiatu, nie jest możliwe zrealizowanie wszystkich oczekiwanych przez 
mieszkańców zadań. W tym zakresie istotna jest partycypacja gminy."

Uwzględnienie w budżecie Gminy Kórnik budowy przystanków po obu stronach ulicy oraz 
oświetlonego przejścia dla pieszych przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa i komfortu 
korzystania z komunikacji publicznej. W związku z powyższym proszę o pozytywne rozpatrzenie 
mojego wniosku.
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